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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csak személyvonatok járnak a Pécs-
Szombathely vasútvonalon?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az ország egész területén hatalmas gondok vannak a vasúti közlekedés működtetésével, én azonban

most egy konkrét problémát szeretnék ön elé tárni.

Pécsi országgyűlési képviselőként több alkalommal kerestek már meg fiatal egyetemisták, akik a

lakóhelyük  és  Pécs  között  rendszeresen  ingáznak,  igénybe  véve  a  vasútat.  Sokan  és  sokféle

problémát mondtak el nekem, de a legtöbben a Szombathely-Nagykanizsa-Pécs vasútvonal kapcsán

mondták el negatív tapasztalataikat, amik két dolog köré csoportosultak, az egyik, hogy az adott

vonalon nem jár Inter City, csupán személyvonatok, a másik – ami szorosan kapcsolódik az első

felvetéshez – a menetidő kérdése.

Szombathely és  Pécs  két  fontos,  vidéki  egyetemváros,  ráadásul  a  nyugati  országrészből  Pécsre

érkező egyetemi hallgatók szinte száz százalékban ezen a vasúti vonalon utaznak. A legnagyobb

problémát az jelenti, hogy jelenleg nem jár a két város között közvetlen Inter City vonat, amely a

gyorsabb  menetidőt  és  a  hosszútávú  komfortos  utazást  biztosítaná.  Jelenleg  a  legrövidebb  –

átszállás  nélküli  – járatok 4 óra 30 perc alatt  teszik meg a 250 kilométeres távolságot,  aminek

legfőbb oka, hogy ezek a vonatok személyvonatok, amelyek túlzás nélkül minden megállóhelyen

megállnak.

Az következő kérdésekkel fordulok Miniszter Asszonyhoz:



Hogyan fordulhat elő, hogy két vidéki egyetemváros között, ahol napi szinten rengeteg fiatal

tanuló utazik, nem jár közvetlen Inter City?

Megfelelő menetidőnek tartja-e a 250 kilométeres távolság tekintetében a 4 óra 30 percet ezen

a vonalon?

 Tervez-e a kormány bármilyen fejlesztést, újabb járatok bevezetését, esetlegesen közvetlen

Inter City vonatok indítását a Szombathely-Nagykanizsa-Pécs vonalon a közeljövőben?

Várom válaszát!
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